
 

Zápis z jednání 

 Komise mládeže ČAS 

Datum: 18. 6. 2021 

Přítomni 
• Jana Sobčíková, Tomáš Kopecký, Jan Koutník, Zdeněk Rakowski, Lukáš Dejdar, Michal Černý, Hana 

Větrovcová (omluvena v polovině jednání), Jan Dvořák (omluven před koncem jednání), Jan Škrabal 

• hosté: Iveta Rudová (předsedkyně metodické komise), Pavel Duffek (člen dozorčí rady), Vít Rus 

(vedoucí metodického oddělení) 

• zápis: Jan Koutník 

Úvod 

Zahájení 
- Jana Sobčíková zahájila jednání. Uvítání hostů. Představení programu a jeho úprava vzhledem 

k hostům. První budou jednané body metodického rázu. 

Návrh metodického filmu pro ml. žactvo 

a. Metodický film mladší žactvo 
- Iveta Rudová představila návrh vytvořit metodický film pro mladší žactvo, a to ve spolupráci 

metodické komise a komise mládeže. 

- Cílem filmu má být: 

o doplnit stávající materiály (přípravka, starší žactvo), 

o představit ucelený materiál pro trenéry, zejména s využitím na školeních TŽ, který uvede 

vhodný přístup v tréninku mlž. 

Závěr 
- Iveta Rudová předala kompetenci Metodické komise (tj. tvorbu metodického materiálu) v daném 

bodu na Komisi mládeže. Přislíbena součinnost metodické komise a metodického oddělení. 

- Financování filmu zajišťuje metodická komise ze svého rozpočtu. 

- Vytvoření pracovní skupiny: Kopecký (vedoucí), Dejdar, Rakowski, Koutník, za metodickou komisi 

Rudová, za oddělení metodiky Kolinger. 

ČPTM seminář 

a. Obsah semináře 
- Lektoři – nutnost zahájit jednání s lektory. Dohoda o předběžném oslovení lektorů. 

- KM projednala účast trenérů a délku pobytu na semináři. 

Závěr 
- Vít Rus předloží finální návrh semináře Janu Koutníkovi – obsah, rozpočet, ubytovací kapacity 

v Nymburce, JK na základě podkladů definuje podmínky účasti na školení pro jednotlivé skupiny 

trenérů SpS, SCM, T SCM (financování semináře jednotlivým skupinám trenérů). T: 1.7. 



 

Trenérsko-metodický web 

a. Diskuze k předloženému materiálu 
- Návrh trenérsko-metodického webu zaslal Jan Koutník.  

Závěr 
o Komise mládeže souhlasí s předloženým materiálem. 

o A zadává vedoucímu oddělení mládeže probrat s ředitelkou ČAS vytvoření webu a časový 

harmonogram. Požádat o včasné zařazení do konzultací při tvorbě nového webu ČAS. 

Metodika soutěží mladšího žactva 

a. Představení návrhu 
- Tomáš Kopecký a Lukáš Dejdar předložili návrh na organizaci soutěží pro mladší žactvo jako 

doporučení ze strany ČAS. 

Závěr 
- Komise mládeže souhlasí s navrženým obsahem doporučení pro organizaci soutěží mladšího žactva. 

- Současný materiál bude postoupen metodické komisi pro vyjádření a komentářům a s žádostí o 

případnou podporu. (Sobčíková) 

- Jan Koutník (a Tomáš Kopecký) upraví zaslaný návrh do podoby pro prezentaci směrem 

k atletickému hnutí. 

- Dohodnutý postup předání materiálu k vyjádření – metodická komise, soutěžní komise a následně 

prezentace na podzimním Výboru ČAS. 

Zimní atletická liga 

a. Představení návrhu 
- druhou částí materiálu od Tomáše Kopeckého a Lukáše Dejdara byl návrh zimní ligy k všestrannosti;  

Závěr 

- Oddělit předložený materiál od návrhu soutěží družstev mladšího žactva, a dopracovat materiál. 

Koncepce atletické přípravy mládeže 
- Jan Koutník předložil návrh dokumentu „Koncepce přípravy dětí a mládeže v atletice“. 

Závěr 
- Souhlas KM s pokračováním práce na navrženém dokumentu a předložení finální verze. 

Plán práce předsednictva 

a. Informace o práci předsednictva 
- Jana Sobčíková podala informaci o plánu předsednictva s ohledem na Komisi mládeže, v plánu 

práce jsou: 

o srpen – atletické akademie projekt 

o říjen – trenéři T SCM projekt a nastavení VŘ 

o do 15. září 2021 za KM předložit návrh rozpočtu  

o prosinec hodnocení oponentur 



 

Různé 

Spolupráce s AŠSK 
- Jan Škrabal navrhnul vytvoření schůzky s AŠSK a říct si společné body, kde by mohly obě organizace 

zkoordinovat svou práci. 

- Průběžný úkol pro Janu Sobčíkovou a Jana Škrabala připravit schůzku s AŠSK. 

 

Diskuze nad kompetencemi metodické komise a komise mládeže 
- V návaznosti na úvodní řešení metodického videa pro mladší žactvo diskutovala komise vyjasnění 

kompetencí mezi metodickou komisí a komisí mládeže, aby bylo zřejmé, kdo je zodpovědný za 

tvorbu metodických materiálů, kdo je předkládá, připravuje a zpracovává. 

 

Termín příští KM bude upřesněn.  

 


